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STYREPROTOKOLL 2016 - 1 
 
Dato:   19.2.2016 
Deltakere:  Oddgeir Løken, Eivind Syversen (vara, deltok per mail), Stein Eldar Langlo, 

Claus Callsen (vara), Odd Christian Øverland 
Forfall: Bernt Aspehaug, Bjørn Skår 
 
 
 
 
SAK 75: ÅRSMØTET 2016 - SAKLISTE 
Ifølge vedtektene skal årsmøtet avvikles i påsken, onsdag før skjærtorsdag. Styret 
gjennomgikk forslag til sakliste for møtet. 
 
BESLUTNING: 
Årsmøtet arrangeres i varmestua i alpinanlegget onsdag 23. mars kl 18:30.  
Innkalling sendes medlemmene.  
Styret foreslår følgende sakliste: 
 
1.   Registrering 
2.   Åpning 
3.   Valg av møteleder, referent og to til å underskrive protokollen 
4.   Godkjenning av innkalling, fullmakter og sakliste 
5.   Styrets beretning 
6.   Årsregnskap 
7.   Innkomne forslag    
8.   Vedtektsendringer 
9.   Valg 
      - Styreleder 
      - Styremedlem og varamedlem fra Orrehaugen 
      - Styremedlem og varamedlem fra Roaldsida Øst  
      - To revisorer og ett varamedlem 
      - Valgkomité 2017 
10. Avslutning 
 
 
SAK 76: ÅRSMØTET 2016 - STYRETS BERETNING 2015 
Styret gjennomgikk utkast til beretning. 
 
BESLUTNING: 
Beretningen legges frem for årsmøtet med styrets anbefaling om godkjenning. 
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SAK 77: ÅRSMØTET 2016 – ÅRSREGNSKAP 2015  
Regnskapet er gjort opp med et positivt årsresultat på kr 89 822,25. Ved årsskiftet hadde 
veilaget kr 312 687,- på bankkonto. 
 
Veilagets årsregnskap er sendt til revisorene. Revisjonsberetningen legges frem for årsmøtet. 
 
BESLUTNING: 
Det reviderte årsregnskapet legges frem for årsmøtet med styrets anbefaling om 
godkjenning. 
 
 
 
SAK 78: ÅRSMØTET 2016 – INNKOMNE FORSLAG 
Innen fristens utløp har styret mottatt to forslag til årsmøtet.  
 
FORSLAG NR 1: 
Forslagsstiller: Einar Hildenes og Marit N. Dyrstad 
Forslaget gjelder: Brøyting ved snøfall alle virkedager og helg frå desember 2016. 

Føremon er at vi kan bruke hyttene utanom helg. Vi kan planlegge hyttebruk uavhengig om 
det er fredag eller mandag. Hytter som ikkje er råd å leige ut pga manglande brøyting, blir 
tilgjengeleg for utleige.  
 
Tryggleik for helsa og liv: Dersom du ynskjer å tilbringe veka i hytta og det blir brøyta og du, 
barnebarn eller andre blir akutt sjuke: Ambulansen kjem fram. Dersom brann: Brannbilen 
kjem fram når det er brøyta.  
 
Vegen vil vere lettare å vedlikeholde med mykje nedbør, meir forutsigbart og lettare å halde 
opne stikkrenner m.m. 
 
Vinterferievekene kan vere ulike mellom kommunar og fylker, urettvist i høve til dei som 
ikkje høyrer til regionen.  
 
Heilskapstilbod ved Strandafjellet: Det blir rett og slett meir attraktivt når folk veit at vegen 
til hytta er brøyta og open på lik line med heisane og evt langrennsløyper. 
 
Det kostar meir, men om det blir brøyta ved nytt snøfall tysdag og ikkje lørdag - det går opp i 
opp.  Fordelingsnøkkelen vart vedtatt i fjor og denne kan brukast som grunnlag for 
utrekninga. 
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BESLUTNING:  
Forslaget legges frem for årsmøtet med delt innstilling: 
 
Styrets flertall støtter ikke forslaget om å endre omfanget av brøytingen. Styret mener det 
ikke vil være riktig å pålegge samtlige av veilagets medlemmer ekstrakostnader knyttet til 
brøyting ut over det som allerede er avtalt.  
 
Styret viser for øvrig til brøyteavtalen med Olger Teigen:  
Det er tatt hensyn til at kommuner/fylker kan ha ulike skolevinterferieuker. I disse ukene 
skal vegene være brøytet ved snøfall 
Ved behov ut over det som er avtalt, kan enkeltmedlemmer bestille brøyting for egen 
kostnad.  
 
Styrets mindretall støtter forslaget om å brøyte ved snøfall alle virkedager og helg. 
 
 
FORSLAG NR 2: 
Forslagsstiller: Dagfinn Helsem 
Forslaget gjelder: Uvettig kjøring i veilagets område 
 
Det er leit at litt for mange gjengangere har det så travelt på fjellet, der en skal nyte fred og 
ro – uvettig kjøring er både til fare og sjenanse. Mange kjører alt for fort, noe som 
representerer risiko for ulykker både sommer og vinter. På sommeren skaper slik kjøring 
også unødvendig stor støvplage for de medlemmene som har hytter nærmest hovedveiene. 
 
Det er nødvendig med mer skilting, og om det ikke hjelper må andre tiltak vurderes. 
 
BESLUTNING: 
Styret støtter forslaget og anbefaler for årsmøtet at det settes opp fartsskilt, 30 km/t, også 
på toppen av Økslevegen (nedover). 
 
Styret har tidligere skriftlig minnet medlemmene om at det er satt opp fartsskilt nederst i 
Økslevegen, nettopp for å redusere risikoen for uhell og ulykker, og for å redusere 
støvplagen.  
 
Styret oppfordrer på nytt til at alle tar hensyn og begrenser hastigheten når vi kjører i 
veilagets område. 


